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Protokoll nr 10 - Styrelsemöte #5, SvJJF 2022 - 2023 

 
Tid: 
2022-07-04, kl. 21:00 - 22:30 
 
Plats: 
Digitalt möte via Google Meet 
 
Kallade: 
Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis (kassör), Miranda Ros (ledamot), 
Jonatan Dagnå (ledamot), Mikael Bengtsson (ledamot), Anna-Lena Löf (ledamot), Henrik 
Wendel (ledamot) och Mike Wall (suppleant) samt revisor och valberedningen. 
 
§38 FORMALIA 
 

A. Mötets öppnande 
Mötet öppnades 21:03 

 
B. Närvarande 

Närvarande på detta möte var: Dario Lopez Kästen (ordförande), Nico Christoforidis 
(kassör), Miranda Ros (ledamot), Jonatan Dagnå (ledamot), Mikael Bengtsson 
(ledamot), Anna-Lena Löf (ledamot), Henrik Wendel (ledamot)  
 

C. Val till mötesordförande och mötessekreterare 
Dario valdes till mötesordförande och Anna-Lena valdes till mötessekreterare. 
 

D. Val justeringsperson 
Henrik valdes till justeringsperson. 
 

E. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes samt godkändes på mötet. 
 

F. Föregående protokoll 
a. Alla föregående protokoll är godkända och upplagda på hemsidan.  

 
§39 EKONOMI 
 

A. Rapporter SvJJF 
a. Status 

i. Inga större förändringar sedan styrelsemöte #4.  



ii. Vår senaste stora utgift har varit World Games och efter denna 
utgiftspost har vi ungefär 200 - 250 000 SEK till återstående tävlingar 
för året.  

 
b. World Games 

i. Vi har precis betalat in anmälningsavgifter och boende, cirka  
22 000 SEK. Utöver detta tillkommer kostnader för resa, ca 45 000 
SEK 

ii. Det har också kommit information från JJIF om vissa restutlägg 
kopplade till bankavgifter i samband med inbetalningarna till dem. 
Vi följer upp hur banken arbetar för att undvika denna situation i 
framtiden. 

 
c. VM 

i. Utgifterna uppskattas till ca 150 000 SEK.  
 

B. Övrigt 
a. Information om att Varbergs Kampsportsförening avser att söka lägerbidrag 

för sitt sommarläger. Styrelsen fattar beslut när underlaget inkommit till oss 
skriftligt. 

b. Dokan Dojo har ansökt om bidrag för läger som genomfördes i maj. Styrelsen 
beslutar om bidrag på 5000 kr. Vi informerar Dokan om detta och om 
alternativa möjligheter till ytterligare finansiering för sina andra läger, utöver 
vad Federationen har möjlighet att stötta med. 

 
§40 MEDLEMSANSÖKNINGAR 
 

A. Nya ansökningar 
a.  Inga nya medlemsansökningar har inkommit sedan senaste styrelsemötet.  

 
§41 RAPPORTER/UPPFÖLJNING 
 

A. Avtal Filmbruket 
a. Status 

i. Avtalet underskrivet och löper från och med 2022-07-01 
 

B. Uppföljning SM 2022 
a. Läkarrapport  

i. Nico tar tag i detta med hjälp av underlag från Mike B 
b. Tävlingsrapport 
c. Ekonomisk rapport   

i. Dario skickar en mall till Nico för hur underlaget kan se ut 
 

C. Rikslägret 24-25 September 
a. Uppföljning styrelsens deltagande/anmälan.  

i. Påminnelse till styrelsen om att meddela deltagande och bokning för 
boende till Mike W. 

 



 
 

D. Uppföljning SB&K Distrikt Öst mattor 
a. Tisdag 5/7 kommer de mattor som hör till SB&K Distrikt Öst att sorteras ut 

och förberedas för transport med lastbil ner till Nybro. 
 

E. Aktivitetskalender 2022-2023 
a. Uppföljning kalendern på hemsidan 

i. Henrik arbetar med detta under vecka 28 och utgår då ifrån den 
kalender som tidigare skickats ut till styrelsen.  

 
F. Sociala medier 

a. Uppföljning inventering 
i. Federationen förfogar över följande officiella konton på sociala medier: 

● Federationens Facebooksida (Svenska Jujutsufederationen) 
● Federationens Instagram-konto (@jujutsusweden) 
● Federationens YouTube-konto 

ii. Utöver dessa, finns andra konton/grupper i olika plattformar med 
referenser till Svenska Jujutsufederationen. Dessa drivs av 
privatpersoner och Svenska Jujutsufederationen står inte bakom dem. 

iii. Henrik gör en skriftlig sammanställning och dokumentation över detta 
för framtida referens. 

iv. Noteras att hemsidan skall länka till våra officiella sociala medier. 
 

 
G. Inbjudan till internationell Domarkurs 

a. Uppföljning respons från inbjudna domare 
i. Vi har ännu inte fått in intresseanmälningar. 
ii. Information om att JJIF betalar själva utbildningen, samt att det 

Federationen behöver stå för är resa och logi för våra deltagare. 
 

H. Rutin för hantering av protokoll 
a. Rutinen fungerar bra, publiceringen blev någon dag försenad, men det 

uppskattas att det finns en rutin på plats och det ger effekt. 
b. Rutindokument framtaget för framtida referens. 

 
I. Övrigt 

a. Uppföljning VM 2018 
i. Dario varit i kontakt med Kenny, arbetet påbörjas under sommaren. 

 
§42 PROJEKT 

 
A. Riksläger 2022 

Mike Wall var inte närvarande på styrelsemötet, men rapporterade status på 
styrelsemöte #4, 2022-06-20 

a. Status - ingen uppdatering  
b. Planering - ingen uppdatering 
c. Marknadsföring/informationsmaterial.  



i. Mike W har skickat en text och bilder, så Styrelsen behöver titta på 
detta innan vi går ut med det på hemsidan, vilket bör läggas upp 
senast vecka 27. 

d. Budget - ingen uppdatering 
 
§43 TÄVLING 
 

A. Tävlingssanktioner 
a. Inga nya inkomna ansökningar 

 
B. Domarbesättning Nordic Cup (30 oktober) 

a. Lista på möjliga domare.  
i. Mike B har en förteckning över tidigare domare, och går ut med 

information till dem omgående om att vi söker domare till NC 
ii. Följa upp i mitten av Augusti. 

 
§44 KOMMUNIKATION 

A. Lägerrapporter och annan klubbinformation på hemsidan 
a. Publicering av lägerrapporter och jubileum för klubbar, mm på hemsidan som 

nyheter skall återupptas. 
 

§45 UTBILDNING 
 

A. Svensk Domarkurs 
a. Status 

i. Första domarutbildningen med det nya reglementet. Planering pågår, 
vi undersöker ett samarbete med Danska Jujutsuförbundet, bl.a. kring 
samordning av ytterligare utbildningar rörande tävlingsverksamhet. 

ii. En avsikt med samarbetet är att kunna etablera ett fungerande 
domarutbyte mellan våra länder, med hänsyn taget till respektive 
lands tävlingsreglemente. 

b. Planering 
i. Kursen skall hållas i Lomma 
ii. Datum för kursen är 9-11 september (preliminärt). 
iii. Kursplanen blir fastslagen runt 18 juli. Den planerade svenska 

domarutbildningen skall omfatta det nuvarande svenska reglementet, 
eventuellt med inslag av internationella element. 

iv. Information om och inbjudan till utbildningen kommer att gå ut till de 
domare vi har kontaktinformation till, de klubbar vi känner till har 
tävlingsverksamhet, samt via annonsering på hemsidan och på 
sociala medier. 
 

c. Budget 
i. Budget är under framtagande. Avsikten är att utbildningen vara 

självfinansierande. 
ii. Vi vill att så många som möjligt skall kunna gå utbildningen - 

möjligheterna till bidrag för domare som reser långt behöver 
undersökas. 



 
B. Inbjudan till internationell Domarkurs 

a. Dario följer upp status för kraven för svenska domare att gå denna typ av 
utbildning. 

 
§46 ÖVRIGA FRÅGOR 
 

A. Administrativt stöd från SB&K 
a. Dario tar fram en förteckning över vilka områden vi kan behöva stöd och 

skickar in dessa. Ett utkast kommer att läggas i google docs, som Styrelsen 
kan utvärdera innan vi skickar in. 

 
B. Ansökan om stöd från Federationen 

a. Karlstad Kampsportsklubb har ställt fråga om återstartsstöd och undrar om 
Jujutsufederationen kan stötta på något sätt. Styrelsen behöver en skriftlig 
förfrågan, samt föreslår även att vi bokar upp ett möte för att diskutera 
konkreta åtgärder. 

 
§47 FORMALIA 
 

A. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte, #6, SvJJF 2022 - 2023, planeras till 2022-08-15 kl. 21:00 - 22:30 
och kommer att ske digitalt. 
 

B. Feedback 
Snabbt och effektivt möte denna gång. 
  

C. Mötet avslutas 
Mötet avslutades kl. 22:30 

 
 
Detta protokoll signeras av: 
 
 
 
 
 
Anna-Lena Löf  Dario Lopez Kästen   Henrik Wendel
 Sekreterare   Ordförande    Justeringsperson 


